
Referat af brugerrådsmøde 25. februar 2014 

 

Til stede: Ulla, Toni, Lasse, Thomas, Charlotte, Stine, Hanne, Mie, Sussi (referent). 

Ikke mødt: Lotte og Anja. 

 

RIDEKLUB 

Der er afholdt springstævne og dressurstævne, begge med succes og mange deltagere. 

Michelle er blevet ansat i Rideforbundet og derfor afgået som formand for Distrikt 1. Ny formand 

er Birgitte Kronborg. 

Det overvejes at købe en ATV (lille traktor), så klubben selv kan stå for f.eks. banekørsel ved 

stævner. 

 

RIDECENTER 

To af skolehestene har været indlagt. Pinocchio er raskmeldt, Tøsen har noget med hovsenebenet. 

Fremtiden ses an. Lukas skal byttes til ny hest. Det har været en succes med udlejningen af 

skoleheste i jule- og vinterferien. Det er godt for hestene, og ridepigerne har hygget sig. 

Der er ansat ny elev, der mangler 2½ år i dyrepasseruddannelsen. 

Kulturforvaltningen og Charlotte har i samarbejde skrevet et notat til kommunalbestyrelsen. Af 

notatet fremgår det, at budgettet for ridecenteret bør revideres. Kravene i budgettet er for høje. 

Antallet af ledige staldpladser er nedbragt til 5! Måske lysner det nu. 

Den tidligere omtalte event, som Gunner Larsen vil arrangere, bliver formentlig i maj. 

 

STÆVNER OG ARRANGEMENTER 

Dressurstævnet i den forløbne weekend gik fint, selv om der generelt var mangel på hjælpere; 

emnet vil blive taget op på klubbens generalforsamling 4. marts. Klasserne for skoleryttere var godt 

besat, og rytterne fandt fint ud af tingene, selv om der ikke var nogen ridelærer til at hjælpe. 

Vi vil prøve at arrangere et dressurstævne for skolerytterne inden sommerferien. Der er ikke råd til 

at indkalde ridelærerne, så vi må finde andre hjælpere. 

Der er stort voltigeringsstævne 18., 19., 20. april.  

Der er distriktsspringstævne for ponyer 11. maj. 

Der er distancestævne 31. august. 

 

Næste møde: Tirsdag den 20. maj kl. 17.30. 

 

 


